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Z á p i sze 6. veřejného zasedání Zastupitelstva města Ivančicekonaného dne 13. listopadu 2023
P ř í t o m n i: Buček Milan, Čožík Tomáš, Halbich Jan Ing., Heřmanová Jana Mgr.,Moravec Antonín Ing., Skála Radoslav, Sládek Roman Ing., SmutnýBohumil Ing., BA, Sojka Jaroslav Bc., Surovčík Vladimír Mgr. MBA,Šacher Luděk, Štěpanovský Martin Bc., Štork Rostislav,
O m l u v e n i: Musil Radek Mgr., Vyhnáčková Eva MVDr.

Zasedání zahájil starosta Milan Buček v 16.05 hodin, přivítal veřejnost.
Zasedání zastupitelstva města (ZM) bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Protože byla přítomnanadpoloviční většina členů zastupitelstva, bylo usnášeníschopné.
Sčítáním hlasů byl pověřen Ing. Ladislav Peška.Zápis provede Ing. Ivana Krejčová.
Ověřovatelé: Zápis podepisuje starosta, místostarosta a dva ověřovatelé ze zastupitelstva.Jako ověřovatele navrhl starosta pana Radoslava Skálu a pana Rostislava Štorka. Protožeoba zastupitelé s návrhem souhlasili, nechal starosta o návrhu hlasovat.
Návrh usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice určuje ověřovateli zápisu pana Radoslava Skálu a panaRostislava Štorka.

Hlasování:
Pro: 11 Proti 0 Zdrželo se 2 Nepřítomno: 2

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/131

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen. Všichni členové zastupitelstva městaobdrželi jeho kopii, zápis je uložen k nahlédnutí na sekretariátu tajemnice Městského úřaduIvančice (dále MěÚ). Proti zápisu nebyly vzneseny námitky.
V případě, že jednání zastupitelstva bude trvat déle jak dvě hodiny, bude zařazenadesetiminutová přestávka.
V úvodu starosta řekl, že městu Ivančice přišla pozvánka od Svazku vodovodu a kanalizacíIvančice (dále jen Svazek) na valnou hromadu, kde bude jedním z bodů schválení Stanov.Proto starosta navrhl rozšířit program jednání o bod č. 3 Doplnění Stanov Svazku vodovodůa kanalizací Ivančice. Ostatní body se o jedno posunuly. Dále se starosta zeptal ostatníchzastupitelů, zda mají k návrhu programu nějaké připomínky. Protože žádné připomínkynebyly, nechal hlasovat o návrhu programu jednání zastupitelstva.
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Návrh rozšířeného programu jednání zastupitelstva:1. Zpráva o činnosti rady
2. Svěření pravomoci zastupitelstva města radě města
3. Doplnění Stanov Svazku vodovodu a kanalizací Ivančice
4. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů
5. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku z pobytu
6. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadovéhohospodářství
7. Změna obecně závazné vyhlášky o nočním klidu
8. Přihláška města Ivančice do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE
9. Rozpočtové opatření č. 15
10. Připomínky občanů
11. Informace, různé

Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje rozšířený program jednání zastupitelstva.
Hlasování:

Pro: 13 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 2
Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/132

1.Zpráva o činnosti rady
Starosta informoval zastupitele, že rada města se sešla od posledního zasedání zastupitelstvacelkem 5krát a projednala 67 bodů programu. Zápisy jsou k dispozici k nahlédnutína sekretariátu tajemnice MěÚ; výpisy jsou zveřejněny na webových stránkách města.V uplynulém období nebyl starostou pozastaven výkon usnesení rady pro nesprávnost. Radase zabývala běžnou agendou.Zastupitelé vzali zprávu o činnosti rady na vědomí.

2.Svěření pravomoci zastupitelstva města radě města
Starosta k projednávanému bodu řekl, že Zastupitelstvu města Ivančice byl předloženk projednání návrh na svěření pravomoci rozhodovat o nabytí hmotné nemovité věci nebopráva stavby městem Ivančice v dražbě, ve veřejné soutěži o nejvhodnější nabídku nebojiným obdobným způsobem, v případech, kdy výše ceny předmětu dražby uvedenáv dražební vyhlášce nebo ve výzvě k podání nabídek je maximálně 2 000 000,- Kč. Totosvěření pravomoci je v souladu s ustanovením § 85, písm. n) zákona č. 128/2000 Sb. zákonao obcích, ve znění pozdějších předpisů.
Důvodem tohoto návrhu na svěření pravomoci byla skutečnost, že se rada města scházíke svým schůzím dle potřeby a ve významně kratších intervalech než zastupitelstvo
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a z tohoto důvodu může jako výkonný orgán města operativně řešit situace, kdy jsouv dražbách a ve veřejných soutěžích krátké procesní lhůty k provádění úkonů. Skutečnost,že jsou schůze rady města neveřejné, může významnou měrou přispět k omezení možnéhozneužití strategických informací o skutečnostech souvisejících zejména s nabytímnemovitých věcí ze strany možné konkurence.
Nad stanoveným limitem 2 000 000,- Kč bude ve věci i nadále rozhodovat zastupitelstvoobce, tento limit se jeví jako dostatečný pro nabytí běžných pozemků a menších staveb.
Rada města bude oprávněna rozhodnout o účasti v dražbě, úhradě dražební jistotya nejvyšším dražebním podání, jehož výše není omezena a může tak být i vyšší než 2 mil.Kč. Členové rady jsou zákonem vázáni vždy postupovat zodpovědně a s péčí řádnéhohospodáře.
Starosta otevřel diskusi. Přihlásil se Ing. Sládek a požádal, aby bylo doplněno usnesení v tomsmyslu, že pokud dražba proběhne, bude nabytí nemovitosti oznámeno na nejbližšímzasedání zastupitelstva. Pan Skála pořádal o vysvětlení posledního odstavce. Rada městabude oprávněna rozhodnout o účasti v dražbě, úhradě dražební jistoty a nejvyššímdražebním podání, jehož výše není omezena a může tak být i vyšší než 2 mil. Kč.Mgr. Zelníček odpověděl, že je to myšleno tak, že 2 mil. Kč bude nejvyšší vydání, kterébude stanoveno v dražební vyhlášce. Dále však mohou být činěny příhozy, které mohoupřesáhnout částku 2 mil. Kč. Pan Skála se zeptal, zda je potom možné, že by výsledná částkabyla například 10, 20 nebo i 50 mil. Kč. Mgr. Zelníček odpověděl, že je to nepravděpodobné.Vysvětlil, že podle daňového řádu u nemovitosti je nejnižší dražební podání ve výši dvoutřetin ceny stanovené znaleckým posudkem. Předpoklad, že by byla cena vyšší než nejnižšídražební podání o více než 50 %, je málo pravděpodobné. Pan Skála konstatoval,že tak výsledná cena může být cca 4 nebo 5 mil. Kč. Starosta doplnil vysvětlení, že seve skutečnosti jedná o nahodilé prodeje pozemků pod chodníky, pod silnicemi apod. Městomá zájem na tom, aby právě tyto pozemky získalo. Dále řekl, že na všechny dražby budouzastupitelé pozváni, aby se jich mohli zúčastnit. Dražeb, které se konají, je minimum, během
čtyř let to byly dvě dražby. Hlavní důvod, proč byl tento bod zařazen na program zasedání,byl ten, že města jsou v tomto případě velmi pomalá, neboť vše musí probíhat v souladuse zákonem o obcích, tedy je to vymezená činnost zastupitelstva. Svěření pravomoci radě bymohlo tento způsob nabývání nemovitostí usnadnit. Pan Skála požádal, aby to, že zastupitelébudou k dražbám přizváni, bylo součástí usnesení.
16.20 – přišel Mgr. Musil
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice svěřuje Radě města Ivančice pravomoc rozhodovat v právníchjednáních ve věci nabytí hmotné nemovité věci nebo práva stavby městem Ivančice v dražbě,ve veřejné soutěži o nejvhodnější nabídku nebo jiným obdobným způsobem, v případech,kdy výše ceny předmětu dražby uvedená v dražební vyhlášce nebo ve výzvě k podánínabídek je maximálně 2 000 000,- Kč. Nabytí nemovitosti bude oznámeno na nejbližšímzasedání zastupitelstva.
K jednotlivým dražbám budou přizváni všichni zastupitelé. Jednání budou probíhatv kanceláři starosty.
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Hlasování:
Pro: 14 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 1

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/133

3.Doplnění Stanov Svazku vodovodu a kanalizací Ivančice
I další bod zahájil starosta města. Řekl, že vedení města bylo pozváno do Oslavan na jednáníSvazku. Svazek informoval o plánovaných aktivitách týkajících se vybudování fotovoltaickéelektrárny. V souvislosti s tímto záměrem musí Svazek doplnit Stanovy tak, aby mohl tutoaktivitu realizovat. Vedení města obdrželo od Svazku pozvánku na valnou hromadu Svazku,která se uskuteční dne 29. 11. 2023, a jedním z bodů programu bude i Schválení doplněnýchstanov. Starosta řekl, že dříve, než Stanovy projedná Svazek, měly by být projednány nazastupitelstvech členských měst a obcí. Dále starosta řekl, že po projednání této otázkyZastupitelstvem města Ivančice bude zástupce města ve Svazku, Ing. Roman Sládek,pověřen k tomu, aby na valné hromadě tlumočil rozhodnutí města Ivančice.
Ing. Sládek: Svazek vodovodů a kanalizaci Ivančice (dále jen Svazek), má hotovou studii, okteré se v současné době ví, že není přesná. Tato studie se bude měnit zejména s ohledem navýkon plánované elektrárny. Na schůzce v Oslavanech bylo řečeno, že Svazek zpracujenovou studii. Všechny náklady, které by Svazek vynaložil na studii proveditelnosti, případněna projektovou dokumentaci, může hradit pouze tehdy, je-li to zakotveno ve Stanovách.Pokud to ve Stanovách nebude, nemůže být proveden odpočet DPH. Předpokladem je, ženáklady na zhotovení studie se budou pohybovat ve staticích korun. Ing. Sládek dále řekl,že Svazek požádal právní kancelář, se kterou Svazek dlouhodobě spolupracuje, o stanovisko,ohledně postupu při schvalování změny stanov, kdy se jedná pouze o doplnění jedné odrážkydo Stanov, a to: „ve výrobě a distribuci energie“. Veškeré další kroky budou projednáványs obcemi Svazku na mimořádných valných hromadách nebo ve správní radě Svazku.Ing. Sládek řekl, že pozvánka šla městu 9. listopadu podobně jako všem dalším členskýmobcím Svazku. Pokud by Svazek začal projektovat plánovanou investici, budou následněprobíhat další jednání.
Starosta reagoval, že vzhledem k tomu, že zastupitelé neobdrželi žádný materiál, není možnétento bod projednat; navrhl ho zařadit na jednání zastupitelstva, které se uskuteční dne4. 12. 2023. Řekl, jakoukoliv změnu Stanov Svazku by mělo nejprve projednatzastupitelstvo. Starosta se obrátil na Ing. Sládka s tím, aby veškeré materiály promítl naprosincovém jednání zastupitelstva. Ing. Sládek odpověděl, že s tím počítá. Kompletnímateriál bude zastupitelům postoupen v předstihu, aby si ho mohli prostudovat. Ing. Sládekdále řekl, že bez studie proveditelnosti by Svazek ve svém záměru nemohl pokračovat dál.Místostarosta Bc. Sojka řekl, že ho překvapilo, že materiál přišel bez jakéhokolivdoporučení, aby byl projednán zastupiteli. Ing. Sládek odpověděl, že vedení Svazku se ptalosvého právníka a že ten řekl, že souhlas města týkající se doplnění Stanov nemusí, ale můžebýt. Bc. Sojka reagoval, že ale v případě schválení doplnění Stanov již město nebude mítžádnou možnost změny, pokud by se mu realizace solární elektrárny nezamlouvala.Zastupitelstvo by chtělo nejprve vidět studii proveditelnosti, aby následně mohlo vydat svérozhodnutí. Ing. Sládek navrhl, nechť je přijato usnesení v tom smyslu, že veškeré dalšíkroky budou konzultovány s městem Ivančice, ať již se zastupitelstvem nebo s radou. Město
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bude účastníkem řízení. Místostarosta Sojka oponoval, že je pravdou, že město budeúčastníkem řízení, avšak je pravděpodobné, že stavba může být realizována ve veřejnémzájmu, a potom by městu žádné kroky vedoucí k zastavení stavby nepomohly. Proto je jasnýpožadavek města – nejprve studie proveditelnosti a následně hlasování.O slovo se přihlásila vedoucí odboru právního Mgr. Cvrkalová a řekla, že změna Stanov jeve vyhrazené pravomoci zastupitelstva obce. Z toho vyplývá, že doplnění stanov zastupitelémusí schvalovat.Ing. Sládek navrhl, nechť ho zastupitelé tedy pověří tak, aby se na Svazku zdržel hlasování.Starosta řekl, že podle výkladu, který přečetla Mgr. Cvrkalová, musí změnu Stanov schválitvšechny členské obce Svazku.Místostarosta Ing. Halbich předložil návrh na usnesení: “Zastupitelstvo města Ivančicepověřuje zástupce města ve Svazku vodovodu a kanalizací Ivančice, aby nachystal podkladypro hlasování do Konsiliáře zastupitelstva a hlasoval na valné hromadě v souladus usnesením zastupitelstva.“ Tajemnice městského úřadu JUDr. Chládková se zeptala, kdyse valná hromada Svazku bude konat, protože další zasedání zastupitelstva města se budekonat až 4. 12. 2023. Valná hromada Svazku (VH) by se měla konat 29. listopadu.Ing. Moravec řekl, to je ten zásadní problém, protože VH předchází zasedání zastupitelstva.Může se tak stát, že největší město Svazku nebude mít žádný vliv na to, že se na jeho územíbude stavět něco, s čím město nesouhlasí. Ing. Sládek navrhl, nechť zastupitelé změnuStanov neodsouhlasí a pověří ho, aby hlasoval proti. Reagoval Ing. Moravec, že to je to ono;jestli bude Ing. Sládek hlasovat pro nebo proti, nemá to na nic vliv. Starosta řekl, žezastupitelé nebyli seznámeni s návrhem změny Stanov, nedostali k tomuto bodu žádnépodklady. Bod byl zařazen do programu jednání pouze proto, aby se vědělo, že se může stát,že město Ivančice jako největší obec Svazku, která má mít stavbu na svém území, budepřehlasovaná ostatními obcemi. Ostatní členské obce nemají důvod hlasovat proti návrhu,protože na jejich katastru se stavba nacházet nebude a příslib levnější energie buderozhodujícím bodem pro vyslovení souhlasu. Dále řekl, zastupitelé nemohou přijímat žádnéusnesení, protože nemají podklady, nebyli dostatečně seznámeni s podklady. Na valnéhromadě tedy Ing. Sládek nebude mít žádný mandát, aby za město hlasoval. JUDr.Chládková potvrdila slova Mgr. Cvrkalové, že když obec vstupuje do nějakého svazku,schvaluje nejdůležitější dokumenty a jedním z nich jsou stanovy. Jestliže má dojít ke změněstanov, musí tuto změnu projednat a schválit rovněž zastupitelstvo; jinak by na VH zástupceměsta mohl hlasovat podle sebe o čemkoliv. Jeho úkolem ale je na VH tlumočit vůlizastupitelů, vůli města. A dále – jak by mohli zastupitelé hlasovat o něčem, k čemu nemajížádné podklady, i když se jedná pouze o několik slov? Ing. Sládek řekl, že v materiálech,které Svazek zaslal, to bylo. Starosta odpověděl, že město obdrželo pozvánku na valnouhromadu a jedním z bodů, které tam byly uvedeny, byla změna stanov. Ing. Sládek navrhl,nechť tedy zastupitelé změnu neschválí. Dále řekl, že vedení města bylo přítomnona pracovní schůzce Svazku a tam bylo vše řečeno a podle této dohody se postupuje.Pan Skála řekl, že se zastupitelé dostávají zase k tomu, že se v programu projednávají věci,které nejsou připraveny a tento bod neměl být do programu vůbec zařazen. Dále řekl,že jestliže valná hromada Svazku předchází zasedání zastupitelstva města, kde materiályzastupitelé neobdrželi, a další zasedání je v prosinci, nechť tedy Svazek posune svoji valnouhromadu až po zasedání zastupitelstva města, aby se k této otázce mohli zastupitelé vyjádřit.Starosta řekl, že město nedostalo žádost o vyjádření, ale pouze oznámení o konání valnéhromady, na které se bude projednávat tato změna. Pan Skála k tomu zopakoval, že tatootázka musí být projednána na zasedání zastupitelstva, protože se jedná o změnu stanov a že
řádné jednání zastupitelstva se bude konat 4. 12. 2023.Pan Skála pokračoval, že by se zastupitelé měli vyjádřit ke dvěma bodům, a to žezastupitelům nebude ani tak vadit změna zřizovací listiny, jako spíše to, že solární elektrárna
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má být na území města Ivančice. Bylo by tedy seriózní, kdyby se zastupitelé vyjádřili v tomsměru, zda zde chtějí nebo nechtějí takové zařízení mít, a aby Svazek udělal všechny krokyk tomu, aby nešel proti zájmům města Ivančice. Neštěstí je na Svazku v tom, že i když jeměsto Ivančice největším městem Svazku, tak hlasovací práva jsou rozdělena tak, že městoneuspěje, i když se postaví proti. Dále zopakoval návrh, aby na příštím zasedání v prosinciSvazek veškeré materiály zabývající se touto otázkou odprezentoval. JUDr. Chládková
řekla, že prosincové zasedání zastupitelstva je naplánované do kina Réna právě proto, abyse tam pozvali zástupci Svazku a mohli tento materiál odprezentovat. Pan Skála znovupožádal, aby vedení města iniciovalo přesunutí valné hromady Svazku až po zasedánízastupitelstva města Ivančice.Na dotaz tajemnice městského úřadu, od koho město obdrží prezentaci, aby mohla býtzařazena do programu, reagoval Ing. Sládek, že to bude od něj. Tajemnice ještě připomněla,že materiály do Konsiliáře musí být vloženy nejpozději do středy, 22. 11. 2023 tak, aby bylyve lhůtě odeslány v souladu s jednacím řádem.Místostarosta Ing. Halbich se obrátil na Ing. Sládka a požádal ho o upřesnění toho, jak budevšechno vypadat. Následně znovu předložil návrh usnesení: “Zastupitelstvo města Ivančicepověřuje zástupce města ve Svazku vodovodu a kanalizací Ivančice, aby vložil dodatek keStanovám do Konsiliáře a hlasoval na valné hromadě v souladu s usnesením zastupitelstva“.JUDr. Chládková upozornila, že pokud bude valná hromada v tom termínu, jak je avízovaná,tak zástupce ve Svazku žádné usnesení zastupitelstva k dispozici mít nebude. MístostarostaIng. Halbich na to odpověděl, že v tom případě se zástupce města musí hlasování zdržet.Starosta řekl, že tento projekt se připravuje dost dlouho na to, aby mohl být zastupitelůmpředložen. Otázkou je, zda doplnění stanov musí schvalovat zastupitelstva obcí. Právníciměsta potvrdili, že musí. Tato slova potvrdila Mgr. Cvrkalová citováním právního výkladu,kdy bylo jasně řečeno, že změnu musí schválit nejprve zastupitelstva obcí. Ing. Moravec sepřihlásil do diskuse a řekl, že město Ivančice není jediná obec, které se tato otázka týká.
Řekl, že předpokládá, že i všechny ostatní obce budou mít svá zasedání zastupitelstev až potermínu valné hromady Svazku. Doporučil, aby město zaujalo stanovisko tak, že doporučíSvazku, aby svoji valnou hromadu přesunul na pozdější termín. Starosta řekl, že zavolápředsedovi Svazku panu p. Aldorfovi a požádá ho o svolání valné hromady tak, aby mohlabýt tato otázka přesunuta až na leden. JUDr. Chládková řekla, že právní výklad, kterýpřečetla Mgr. Cvrkalová, platí pro všechny obce, nejenom pro město Ivančice. A jestližemateriály ze Svazku obdrželo město minulý týden, ostatní obce je dostaly také tak. Zřejmětedy nikdo z nich neměl možnost věc projednat na svém zasedání. Z probíhající debaty můževzejít návrh, aby Svazek přesunul valnou hromadu tak, aby návrh změny stanov stihly
členské obce pojednat. Znovu se přihlásil místostarosta Ing. Halbich s dalším návrhemusnesení: “Zastupitelstvo města Ivančice pověřuje zástupce města ve Svazku vodovodu akanalizací Ivančice, aby nachystal podklady pro hlasování do Konsiliáře zastupitelstva aaby hlasoval na valné hromadě podle rozhodnutí, které dá zastupitelstvo“. Starosta řekl, žežádné rozhodnutí není. Místostarosta Bc. Sojka navrhl usnesení upravit v tom smyslu, žeměsto bude požadovat svolání valné hromady ve věci fotovoltaické elektrárny. Ing. Sládek
řekl, že i to je možné, že by se na listopadové valné hromadě projednaly věci, které jsoutřeba schválit, a otázka fotovoltaické elektrárny by mohla být projednána na valné hromaděpozději.Dalším diskutujícím byl pan Skála. Řekl, že podle jeho názoru je jednoznačné, že zastupitelépožadují, aby se o věci hlasovalo v momentě, kdy s ní budou seznámeni. Proto by se tatootázka na valné hromadě neměla vůbec řešit. Mělo by se písemně reagovat na materiály,které město obdrželo. Místostarosta Ing. Halbich předložil další návrh usnesení:“Zastupitelstvo města Ivančice pověřuje zástupce města ve Svazku vodovodu a kanalizacíIvančice, aby vložil dodatek ke Stanovám do Konsiliáře zastupitelstva a hlasoval na valné
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hromadě v souladu s usnesením zastupitelstva. Zároveň pověřuje zástupce města ve Svazkuvodovodu a kanalizací Ivančice, aby požádal odložení bodu týkající se změny stanov nanásledující valnou hromadu Svazku“.Starosta řekl, že Svazek požádá písemně o posunutí bodu na další valnou hromadu; zeptalse pana Skály, zda souhlasí s usnesením navrženým Ing. Halbichem. Pan Skála k němu mělvýhrady a navrhl ho upravit. Starosta požádal Ing. Halbicha, aby přečetl znovu návrhusnesení. Ten zněl: “Zastupitelstvo města Ivančice pověřuje zástupce města ve Svazkuvodovodu a kanalizací Ivančice, aby vložil dodatek ke Stanovám do Konsiliáře zastupitelstvaa hlasoval na valné hromadě v souladu s usnesením zastupitelstva“. JUDr. Chládková sezeptala, zda opravdu chtějí zastupitelé hlasovat o tomto návrhu usnesení, i když vědí,že valná hromada bude už 29. 11. 2023. Starosta položil řečnickou otázku, jak budouhlasovat ostatní obce, když jim nikdo neřekne, že změnu stanov musí nejprve schválitzastupitelstvo. Sám si odpověděl, že budou porušovat zákon a budou hlasovat o něčem, conemají schváleno zastupitelstvem. Na dotaz místostarosty Bc. Sojky, zda může být Svazekpožádán o vyřazení bodu z programu valné hromady, odpověděla JUDr. Chládková,že ano. Rekapitulovala, že jsou zde 2 návrhy: Jeden návrh je neřešit to na jednánízastupitelstva a žádat o odložení valné hromady. Druhý návrh je, že se Ing. Sládek zdržíhlasování, protože nemůže hlasovat ani souhlasně ani nesouhlasně; ale když se to budeprezentovat na příštím zasedání zastupitelstva, je možné, že už to mezitím bude na Svazkuprohlasované.
17.00 – odešel Ing. Sládek
Ing. Moravec navrhl totéž co pan Skála, že se žádá o vyřazení bodu z programu valnéhromady. JUDr. Chládková doporučila, nejprve hlasovat o vyřazení bodu z VH a pro případ,že tak Svazek neučiní, neboť to není jeho povinnost, tak uložit povinnost zástupci města veSvazku. Ing. Halbich předložil další verzi usnesení: „Zastupitelstvo města Ivančice žádáSvazek vodovodů a kanalizací Ivančice o odložení bodu Změna Stanov Svazku vodovodů akanalizací Ivančice na další jednání Valné hromady. Zastupitelstvo města Ivančice pověřujezástupce města ve Svazku vodovodů a kanalizací Ivančice, aby vložil dodatek změny Stanovdo Konsiliáře a hlasoval na valné hromadě v souladu s usnesením zastupitelstva“.Pan Skála se zeptal, o čem bude Ing. Sládek na VH hlasovat, když zastupitelé žádné usneseníneschválí. Místostarosta Ing. Halbich řekl, že předloženým návrhem usnesení se říká,že nemá žádný mandát hlasovat jakkoliv, protože nemá usnesení zastupitelstva.JUDr. Chládková shrnula názory zastupitelů do finálního návrhu usnesení.
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice žádá Svazek vodovodů a kanalizací o vyřazení bodu,týkajícího se doplnění Stanov Svazku vodovodů a kanalizací z programu Valné hromady.
Zastupitelstvo města Ivančice ukládá zástupci města ve Svazku vodovodů a kanalizací,vložit materiály týkající se doplnění Stanov do Konsiliáře a hlasovat o této otázce ažna základě usnesení zastupitelstva.

Hlasování:
Pro: 13 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 2

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/134
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17.12 – odešla Mgr. Heřmanová
4.Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů

Dosud platná obecně závazná vyhláška č. č. 4/2019, o místním poplatku ze psů, ve zněníobecně závazné vyhlášky č. 1/2020, vyžadovala uvedení do souladu s novelizovanýmzněním zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů (dálejen „zákon o místních poplatcích“), na jehož základě byla uvedená obecně závazná vyhláškavydána.
Parlament České republiky schválil zákon č. 252/2023 Sb., kterým byl novelizován zákon
č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů. Tato novelizacenabývá účinnosti dnem 1. ledna 2024. Novelou dochází především k úpravě a sjednocenízpůsobu stanovení a správy poplatků.
Úprav doznala především ta ustanovení týkající se stanovení poplatku, kdy správce poplatkuvyměří poplatek poplatkovému subjektu pouze jeho předepsáním do evidence poplatků bezvydání rozhodnutí, došlo-li již k jeho zaplacení a byla-li splněna ohlašovací povinnost.Upravuje se i možnost zvýšení poplatku jako sankci za pozdní úhradu poplatku. Do textuzákona se současně začleňují i ustanovení upravující vztah místních poplatkůk insolvenčnímu řízení. V ust. § 2 odst. 5 zákona o místních poplatcích se nově výslovnědefinuje, že poplatkovým obdobím poplatku ze psů je kalendářní rok.
Tyto změny mohou mít vliv na úpravu jednotlivých místních poplatků včetně obsahovýchnáležitostí obecně závazných vyhlášek. S ohledem na tuto skutečnost Ministerstvo vnitradoporučilo vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravěúčinné od 1. ledna 2024.
ZM byl předložen ke schválení návrh Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů,který uvedl úpravu této problematiky do souladu s novou právní úpravou. Touto obecnězávaznou vyhláškou dojde s účinností od 1.1.2024 k nahrazení dosud platné obecně závaznévyhlášky č. 4/2019 o místním poplatku ze psů, ze dne 02.12.2019, ve znění obecně závaznévyhlášky č. 1/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 4/2019 o místním poplatkuze psů ze dne 03.02.2020.
V navrhovaném znění vyhlášky byla sazba poplatku nezměněná a byla stanovenaza kalendářní rok za jednoho psa v bytových domech 800,- Kč, v ostatních nemovitostech500,- Kč a je-li držitelem psa osoba starší 65 let, tak 200,- Kč.V případě druhého a každého dalšího psa v bytových domech 1 200,- Kč, v ostatníchnemovitostech 750,- Kč a je-li držitelem psa osoba starší 65 let, tak 300,- Kč.
Rada města doporučila na své 34. schůzi dne 01.11.2023 usnesením č. RM/2023/35/736navrhovanou obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů vydat.
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ust. § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místníchpoplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s ust. § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm.h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, obecnězávaznou vyhlášku č. …./2023, o místním poplatku ze psů.
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Hlasování:
Pro: 12 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 3

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/135

5.Obecně závazná vyhláška o místním poplatku z pobytu
Dosud platná obecně závazná vyhláška č. 1/2021, o místním poplatku z pobytu, ze dne12.04.2021 vyžadovala uvedení do souladu s novelizovaným zněním z. č. 565/1990 Sb.,o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o místníchpoplatcích“), na jehož základě byla uvedená obecně závazná vyhláška vydána.
Parlament České republiky schválil zákon č. 252/2023 Sb., kterým byl novelizován zákon
č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů. Tato novelizacenabývá účinnosti dnem 1. ledna 2024.
Novelou dochází především k úpravě a sjednocení způsobu stanovení a správy poplatků.
Úprav doznala především ta ustanovení týkající se stanovení poplatku, kdy správce poplatkuvyměří poplatek poplatkovému subjektu pouze jeho předepsáním do evidence poplatkůbez vydání rozhodnutí, došlo-li již k jeho zaplacení a byla-li splněna ohlašovací povinnost.Upravuje se i možnost zvýšení poplatku jako sankci za pozdní úhradu poplatku. Do textuzákona se současně začleňují i ustanovení upravující vztah místních poplatkůk insolvenčnímu řízení.
Dále v úpravě Poplatku z pobytu z důvodu odstranění rozdílů mezi jednotlivými skupinamiklientů lázeňských zařízení byla nově v ust. § 3a odst. 2 písm. b) do předmětu poplatkuz pobytu zařazena i komplexní lázeňská léčebně rehabilitační péče. V současné právníúpravě je zpoplatněna pouze příspěvková lázeňská léčebně rehabilitační péče a komplexnílázeňská léčebně rehabilitační péče danému poplatku nepodléhá, což novela mění.
Tyto změny mohou mít vliv na úpravu jednotlivých místních poplatků včetně obsahovýchnáležitostí obecně závazných vyhlášek. S ohledem na tuto skutečnost Ministerstvo vnitradoporučilo vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravěúčinné od 1. ledna 2024.
ZM byl předložen ke schválení návrh Obecně závazné vyhlášky o místním poplatkuz pobytu, který uvádí úpravu této problematiky do souladu s novou právní úpravou. Přehledzměn je uveden v příloze. Touto obecně závaznou vyhláškou dojde s účinností od 1.1.2024k nahrazení dosud platné obecně závazné vyhlášky č. 1/2021, o místním poplatku z pobytu,ze dne 12.04.2021.
V navrhovaném znění vyhlášky se sazba poplatku mění z 8,- Kč na 20,- Kč za každýzapočatý den pobytu, s výjimkou dne jeho počátku. Dle ustanovení § 3d zákona o místníchpoplatcích nesmí výše poplatku z pobytu překročit částku 50,- Kč.
Rada města doporučila na své 34. schůzi 1.11.2023 usnesením č. RM/2023/35/734navrhovanou obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku z pobytu vydat.



10

Pan Skála se zeptal, kdyby byla znovu otevřena rehabilitace v nemocnici, zda by se tentopoplatek hradil nebo ne. Mgr. Cvrkalová odpověděla, že je v tomto případě osvobození neboje možná výjimka. Citovala, že osvobozená je osoba hospitalizovaná na území obceve zdravotnickém zařízení poskytovatele lůžkové péče, s výjimkou osoby, které jeposkytována lázeňská léčebně rehabilitační péče. Pan Skála ji požádal o přesné vyjádření.Mgr. Cvrkalová řekla, že o tuto odpověď požádá paní Žákovou, která má na městské úřaděna starosti místní poplatky.
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ust. § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místníchpoplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s ust. § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm.h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, obecnězávaznou vyhlášku č. …./2023, o místním poplatku z pobytu.

Hlasování:
Pro: 12 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 3

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/136

6.Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systémodpadového hospodářství
Dosud platná obecně závazná vyhláška 4/2021, o místním poplatku za obecní systémodpadového hospodářství, vyžadovala uvedení do souladu s novelizovaným zněním zákona
č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákono místních poplatcích“), na jehož základě byla uvedená obecně závazná vyhláška vydána.
Parlament České republiky schválil zákon č. 252/2023 Sb., kterým byl novelizován zákon
č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů. Tato novelizacenabývá účinnosti dnem 1. ledna 2024. Novelou dochází především k úpravě a sjednocenízpůsobu stanovení a správy poplatků.
Úprav doznala především ta ustanovení týkající se stanovení poplatku, kdy správce poplatkuvyměří poplatek poplatkovému subjektu pouze jeho předepsáním do evidence poplatkůbez vydání rozhodnutí, došlo-li již k jeho zaplacení a byla-li splněna ohlašovací povinnost.Upravuje se i možnost zvýšení poplatku jako sankci za pozdní úhradu poplatku. Do textuzákona se současně začleňují i ustanovení upravující vztah místních poplatkůk insolvenčnímu řízení.
Tyto změny mohou mít vliv na úpravu jednotlivých místních poplatků včetně obsahovýchnáležitostí obecně závazných vyhlášek. S ohledem na tuto skutečnost Ministerstvo vnitradoporučilo vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravěúčinné od 1. ledna 2024.
ZM byl předložen ke schválení návrh Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku zaobecní systém odpadového hospodářství, který uvádí úpravu této problematiky do souladus novou právní úpravou. Touto obecně závaznou vyhláškou dojde s účinností od 1.1.2024
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k nahrazení dosud platné Obecně závazné vyhlášky č. 4/2021 o místním poplatku za obecnísystém odpadového hospodářství.
Sazba poplatku je v návrhu stejná jako dosud:Sazba poplatku činí 700,- Kč. Sazba je stanovena v souladu s § 10h odst. 1 zákona o místníchpoplatcích, který stanoví maximální výši poplatku 1 200,- Kč.
Rada města doporučila na své 35. schůzi 1.11.2023 usnesením č. RM/2023/35/735navrhovanou obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadovéhohospodářství vydat, přičemž doporučila stanovit sazbu poplatku na 700,- Kč, tj. stejně jakov dosud platné OZV.
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ust. § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místníchpoplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s ust. § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm.h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, obecnězávaznou vyhlášku č. …./2023, o místním poplatku za obecní systém odpadovéhohospodářství.

Hlasování:
Pro: 12 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 3

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/137

7.Změna obecně závazné vyhlášky o nočním klidu
Na město Ivančice se obrátila ředitelka KIC Ivančice s žádostí o úpravu výjimekstanovených obecně závaznou vyhláškou č. 1/2022, o nočním klidu, u akcí pořádaných KICIvančice.
Vzhledem k tomu, že akce Cimbálový večer a Country večer již KIC nepořádá, navrhuje  sejejich vypuštění z vyhlášky.
Tyto akce nahradila dnes již tradiční akce Léto na schodech, kterou KIC pořádá v průběhuletních měsíců července a srpna. Jedná se o 5 až 6 kulturních akcí: tří až čtyř koncertů (jazz,cimbálová hudba, country apod.), které konči před 22 hod. a dvou promítání letního kinana náměstí - jednu středu v měsíci červenci a jednu středu v měsíci srpnu. KIC navrhl doplnitúpravu doby nočního klidu pro tyto dvě akce Léta na schodech a vymezit ji dobou od 00:00do 06:00 hodin.
Dále KIC navrhl upravit odlišnou dobu nočního klidu při pořádání tradičních plesů místníchorganizací v Besedním domě, a to Myslivecký ples, Lidovecký ples, Zdravotnický ples, Plesměsta Ivančice, Ples fotbalistů, Házenkářský ples a Ples SVČ v noci ze dne konání těchtoakcí na den následující, každý konaný jeden pátek nebo jednu sobotu v období od začátkuměsíce ledna až do poloviny měsíce března, a to tak, že doba nočního klidu bude vymezenaod 03:00 do 06:00 hodin.
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Pořadatel písemně oznámí konkrétní termín konání akce nejpozději 15 dnů před jejímkonáním. Informace o konkrétním termínu konání akcí bude zveřejněna městským úřademna úřední desce minimálně 10 dnů před datem jejich konání.
Rada města doporučila na své 34. schůzi dne 1.11.2023 usnesením č. RM/2023/35/738navrhovanou změnovou obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu vydat.
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ustanovení § 10 písm. d) a ustanovení § 84odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějšíchpředpisů, a na základě ustanovení § 5 odst. 7 zákona č. 251/2016 Sb., o některýchpřestupcích, ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku č. …/2023, kterou semění obecně závazná vyhláška č. 1/2022, o nočním klidu, ve znění obecně závazné vyhlášky
č. 1/2023.

Hlasování:
Pro: 12 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 3

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/138

8.Přihláška města Ivančicedo Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE
Mezi důvody pro založení Dobrovolného svazku obcí (DSO) KTS EKOLOGIE, který májediného společníka KTS EKOLOGIE s.r.o., patří zejména:dosažení na dotace ve větším poměru a zjednodušení řízení společnosti KTS EKOLGIEs.r.o. Hlavním předmětem činnosti DSO je zabezpečení služeb v oblasti nakládání s odpadya péče o životní prostředí, a to zejména:
 vybudování a provozování infrastruktury pro nakládání s odpady a oběhové hospodářství;
 zpracování evidencí týkajících se odpadového hospodářství dle platné legislativy;
 poradenská a osvětová činnost;
 pronájem a půjčování věcí movitých.Rada města Ivančice usnesením č. RM/2022/16/409 dne 1. 6. 2022 doporučila zastupitelstvuměsta (ZM) schválit z důvodu likvidace odpadů setrvání města Ivančice ve společnosti KTSEKOLOGIE s.r.o., se sídlem: Hutní osada 14, 664 84 Zastávka, IČO: 28310942 v dosavadníformě a nedoporučila zastupitelstvu schválit vstup města Ivančice do Dobrovolného svazkuobcí KTS EKOLOGIE, se sídlem: Hutní osada 14, 664 84 Zastávka.
Na zasedání ZM č. dne 6.6.2022 bylo usnesením č. ZM/2022/3/52 projednání bodu odloženoa ZM pověřilo ředitele Technických služeb města Ivančice (TSMI) zpracováním koncepcesvozu odpadu do jednoho měsíce.
Ředitel TSMI zpracoval uvedenou koncepci, ze které vyplývají následující závěry:Město Ivančice by mělo zvážit členství v DSO, aby mohlo prostřednictvím TSMI nejenspolupracovat s KTS EKOLOGIE, ale aby také mohlo přímo využívat výhod sdílenýchinvestic obcí v regionu.
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Cílem strategie TSMI je naplnění legislativních požadavků vyplývajících ze zákonao odpadech a současně díky spolupráci se společností KTS EKOLOGIE dosáhnout finančněstabilních řešení odpadového hospodářství pro město Ivančice. Taková spolupráce (spolus dobrovolným svazkem obcí) bude pro město Ivančice finančně nejvýhodnější, neboť budevznikat řada významných úspor související s dotačními možnostmi, uplatněním nárokůna odpočet daně z přidané hodnoty, úspory v režijních nákladech, dosažení nižších cenna koncových zařízeních a lepších výkupních cen komodit.Celkovou vizi likvidace komunálních odpadů společnosti TSMI by tak bylo možné shrnoutdo následujících hlavních bodů:
1) Město Ivančice by mělo zůstat členem KTS EKOLOGIE – využívání benefitů plynoucíchz členství v KTS EKOLOGIE
➢ in-house spolupráce v odpadovém hospodářství (záložní vozidla, kontejnery, aj.),
➢ vzájemná součinnost a sdílení know-how v odpadech i regionu (administrativa, obchod,legislativní zátěž),
➢ využívání finančně výhodných dlouhodobých smluv KTS EKOLOGIE s koncovýmizařízeními (SAKO Brno, skládky, zpracovatelé, dodavatelé),
➢ využívání investic KTS EKOLOGIE pro nakládání s odpady (třídění odpadů, bio odpad,objemný odpad, aj.)
2) Město Ivančice by mělo zvážit možnost členství v dobrovolném svazku obcí
➢ Členství v DSO by mohlo městu Ivančice přinést výhodu například v možnosti sníženíněkterých nákladů o DPH,
➢ Členství v DSO umožňuje lepší možnosti získání investičních dotací z operačníchprogramů a dotací nad rámec podpory de minimis,
➢ Členství v DSO by přinášelo výhody při využívání technologií na zpracování odpadů,které Bude DSO vlastnit a město Ivančice by tak mohlo profitovat z jejich budoucíhoprovozování.
Zastupitelstvo města Ivančice schválilo dne 5. 9. 2022 z důvodu likvidace odpadů setrváníměsta Ivančice ve společnosti KTS EKOLOGIE s.r.o., se sídlem Hutní osada 14, 664 84Zastávka, IČO 28310942 v dosavadní formě a to usnesením, číslo ZM/2022/4/74.
Technické služby města Ivančice mají v současní době uzavřeno několik smluv o převzetíodpadu s různými zhotoviteli. Vstup města Ivančice do DSO by zajistilo možnost jednánís jediným subjektem a s tím související zjednodušení administrativy v rámci narůstajícíevidence odpadů. DSO je schopno zajistit likvidaci veškerých stěžejních odpadů včetnědopravy nebezpečných odpadů, na kterou nemají TSMI licenci. Významným ekonomickýmpřínosem by bylo využívání finančně výhodných smluv v době všeobecně narůstajících cenza likvidaci a zpracování odpadů.
Z uvedených důvodů je nyní předložena ke schválení Přihláška města Ivančicedo Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE společně se Smlouvou o převodu podíluve společnosti s ručením omezeným KTS EKOLOGIE s.r.o.
Rada města doporučila zastupitelstvu města Ivančice usnesením číslo: RM/2023/34/722- schválit vstup města Ivančice jako člena do Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLOGIE- Uhradit vstupní členský příspěvek ve výši 50 000,- Kč.
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- Podat přihlášku města Ivančice do DSO KTS EKOLOGIE- Pověřit starostu p. Milana Bučka, aby učinil za město Ivančice veškerá právníjednání související se vstupem města Ivančice do Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLOGIE
- Převést podíl města Ivančice ze společnosti KTS EKOLOGIE s.r.o na Dobrovolnýsvazek obcí KTS EKOLOGIE
- Schválit text Smlouvy o převodu podílu

Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje
A. Vstup města Ivančice jako člena do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIEse sídlem Hutní osada 14, 664 84 Zastávka, IČO:17747287, založeného za účelemspolečné realizace odpadového hospodářství a zavádění principů oběhovéhohospodářství do praxe s cílem uspořit prostředky a zefektivnit využití dotací.
B. Město Ivančice se stane členem Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIEudělením souhlasu všech dosavadních členů Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLOGIE na základě přihlášky. jejíž součástí je prohlášení města Ivančice, žepřistupuje k Zakládací smlouvě a Stanovám Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLGIE v posledním znění, které jsou přílohou tohoto usnesení.
C. Vstupní členský příspěvek do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE ve výši50 000,- Kč.
D. Přihlášku města Ivančice do DSO KTS EKOLOGIE včetně přistoupení městaIvančice k Zakládací listině DSO a Stanovám DSO upravujících poměry v DSO.
E. Pověření starostovi p. Milanu Bučkovi k tomu, aby učinil za město Ivančice jako

člena DSO KTS EKOLOGIE veškerá právní jednání související se vstupem městaIvančice do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE a zastupováním obcena členské schůzi Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE, na které členovésvazku udělí souhlas se vstupem města Ivančice do Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLOGIE.
F. Převod podílu Města Ivančice   ve společnosti KTS EKOLOGIE s.r.o. se sídlemHutní osada 14, 664 84 Zastávka, IČO: 28310942   na   Dobrovolný svazek obcí KTSEKOLOGIE za   cenu odpovídající peněžitému vkladu vloženému do společnostiKTS EKOLOGIE s.r.o., tedy za částku 50 000,- Kč (slovy padesát tisíc korun

českých), dle Smlouvy splatných do 30 dnů ode dne podpisu Smlouvy o převodupodílu.
G. Text Smlouvy o převodu podílu, která je přílohou tohoto usnesení a zastupitelstvosouhlasí s jejím podpisem.

Hlasování:
Pro: 12 Proti 0 Zdrželo se 0 Nepřítomno: 3

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/139
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9.Rozpočtové opatření č. 15
Starosta předal slovo Ing. Ladislavu Peškovi, vedoucímu odboru plánovacího a finančního,který řekl, že rozpočtové opatření č. 15 se týkalo především úpravy investičních příspěvkůpříspěvkových organizací města a vycházelo z odhadu konce roku od jednotlivých ředitelůPO.
V roce 2023 obdržely Městské lesy Ivančice dotaci, která se týkala vrstevnicové cesty. Mělyschválený investiční příspěvek ve výši 5 513 tis. Kč. Na vrstevnicovou cestu potřebovalypo odečtení dotace, kterou vrátily městu, příspěvek 262,6 tis. Kč. Ještě měly investičnípříspěvek na lesní techniku ve výši 2 000 tis. Kč, který zůstává beze změny.
Mateřská škola na Úvoze měla schválený investiční příspěvek ve výši 370 tis. Kč na nákupnového sporáku a hnětače. Hnětač příspěvková organizace v letošním roce kupovat nebudea sporák stál 142,1 tis. Kč a na tuto částku byla výše investičního příspěvku upravena.
Technické služby města Ivančice měly schválený investiční příspěvek 9 005,4 tis Kč.Na nákup techniky a dalších zařízení spotřebují v letošním roce částku 7 294, 8 tis. Kč.Po upřesnění investičního příspěvku se část převedla na příspěvek provozní a další částse převedla do rezervy zastupitelstva.
Základní škola Němčice měla narozpočtovaný vyšší příspěvek na energie, který nakonecnedočerpá, proto požádala o snížení provozního příspěvek o 300 tis. Kč na částku 4 784 tis.Kč.
Místostarosta Bc. Sojka se zeptal, kam budou přesunuty částky nedočerpaných investičníchpříspěvků. Ing. Peška odpověděl, že budou přesunuty do rezervy zastupitelstva. Rezervazastupitelstva se zvýšila o částku 4 498,3 tis. Kč a celková hodnota rezervy zastupitelstvabyla 5 668,1 tis. Kč.Další dotaz položil pan Skála, že u Technických služeb města Ivančice se objevují poměrněvysoké částky na areál Padochovská. Zeptal se, zda existuje nějaká projektová dokumentacek tomuto areálu a zda je na základě projektové dokumentace počítáno s peněziv následujícím roce a dalších letech. Starosta řekl, že technické služby zprovoznily v areálujiž hodně částí. Připravuje se projekt. V současné době se dělá v areálu akumulace dešťovýchvod. Umístění sociálního zařízení se řeší i s ředitelem městských lesů. Do dnešního dne sev areálu utratila za stavební materiál částka cca 14 tis. Kč, dělala se elektroinstalace ccaza částku 52 tis. Kč, hydrogeologický průzkum stál cca 42 tis. Kč, pasport budov, který jepotřeba na to, aby bylo možné požádat o dotace, stál cca 47 tis. Kč, systém generálního klíčestál cca 50 tis. Kč, akumulace dešťových vod cca 120 tis. Kč. Celkové náklady dosud bylyve výši cca 380 tis. Kč. 300 tis. Kč bude vynaloženo na zhotovení projektové dokumentacepro žádost o dotaci. Pan Skála reagoval, že by všichni zastupitelé měli mít možnosti vidět,co se v areálu skutečně děje. Dále řekl, že by byl rád, kdyby byla zpracovaná projektovádokumentace a soupis činností, které se budou v areálu konat, a jakým směrem se to budeubírat. Kolem různých činností se točí velké množství finančních prostředků. Požádal, abyzastupitelé obdrželi prezentaci toho, co budou technické služby v budoucnu vykonávat.V minulosti se kolem toho hovořilo, ale neuskutečnilo se zatím nic. Technické službyby neměly být závislé pouze na příspěvku města, ale svou podnikatelskou činností by mělydo města něco přinést. Požádal, aby byl projektový záměr předložen před tím, než budouschvalovány další částky do areálu na Padochovce.
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Místostarosta Bc. Sojka řekl, že by neměl být problém, aby ředitel technických služebmateriál zpracoval a rozeslal ho všem zastupitelům. JUDr. Chládková se zeptala, zdaz diskuse vyplynul úkol pro ředitele technických služeb; připomněla, že materiályna prosincové zasedání se musí vložit do Konsiliáře do 22. 11. 2023.Starosta řekl, že by byl rád, kdyby to mohl ředitel technických služeb připravit na prvnízasedání v následujícím roce. Pan Skála řekl, že jsou zde dvě roviny pohledu. Jednou jeprojektová dokumentace a záměr toho, co se bude v areálu dělat. To je odvislé od financí,které se budou schvalovat v návrhu rozpočtu na rok 2024. Druhá rovina je prezentace
ředitele technických služeb. Místostarosta Bc. Sojka řekl, že to projedná s ředitelemtechnických služeb a materiál předloží k rozpočtu.
Návrh na usnesení:Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje rozpočtové opatření č. 15 dle návrhu předloženéhoIng. Peškou.

Hlasování:
Pro: 10 Proti 0 Zdrželo se 2 Nepřítomno: 3

Usnesení bylo přijato
Číslo usnesení: ZM/2023/6/140

10.Připomínky občanů
Pan R se zeptal, co bude umístěno ve středu kruhového objezdu. Starosta na to odpověděl,že město jedná s panem zahradníkem, který připravuje návrh řešení. Hotový podklad budepředložen zastupitelům. Město jednalo i s policií, co do středu povolí osadit. Podle starostyby tam měly být tři korbele, jako symbol města Ivančice, a tři kohouti, jako symbolkřižovatky.
Starosta dále řekl, že město jedná se Správou a údržbou silnic a policií o možnosti osazeníkřižovatky na Brněnce semafory, které budou záviset na intenzitě provozu. Zruší se4 parkovací místa a udělá se v těch místech průběžný pruh, aby auta od Oslavan jedoucído města mohla plynule projíždět.
Pan R se ještě zeptal, co jsou to za hromady, které se vrší v lokalitě Ke Karlovu. Starostaodpověděl, že je to iniciativa soukromého podnikatele, který koupil pozemek od soukromýchosob. Pozemek je manipulační plochou. Otázkou je, jak bude na tuto iniciativu reagovatodbor životního prostředí. Starosta řekl, že se podívá na to, zda je tam schválená možnostdeponie.
Pan S se zeptal na dokončení kanalizace v Budkovicích. Starosta odpověděl, žena dokončení kanalizace byla schválena částka 700 tis. Kč. Vše by mělo být dokončenodo konce roku, město má již podepsanou i smlouvu. Dokončeno bylo vybudování chodníku.
Pan K řekl, že bydlí na ulici Tyršova, kde je omezená rychlost na 30 km/hod, avšak tatorychlost není dodržována, a to především ve volných dnech, o sobotách a nedělích. Požádal,zda by městská policie nebo policie státní nemohly provádět kontroly. Další problém jenávrat lidí ze zábav na Réně zpět do města. Starosta odpověděl, že požádá Policii Českérepubliky, aby byla tato ulice zařazena mezi ulice, kde je povoleno měření. K možnostiinstalace retardéru starosta řekl, že když se toto zařízení někde umístí, jsou to takové rány,
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že občané, před jejichž domem se retardér nachází, požadují jejich demontáž. Starosta řekl,že v době pořádání zábav požádá městskou policii a obecní stráž, která veměsta je, o dohled. 11.Informace, různé
Pracovní schůzka zastupitelů se bude konat 29. 11. 2023 v 16. 00 hodin.
Starosta informoval, že hovořil s ministrem zdravotnictví panem Válkem a bylo mu řečeno,že z Jihomoravského kraje zatím nejsou žádné podněty k tomu, že by se měly slučovatnemocnice. Tato situace se nezmění do voleb do zastupitelstev krajů.
Další informace starosty byla z minulé pracovní schůzky zastupitelů, která se uskutečnilav Besedním domě. Zatím se nenašel žádný relevantní nájemce Besedního domu, který byměl zájem ho provozovat. V souladu s návrhem projektanta dojde k výměně obkladův kuchyni. V Besedním domě by mělo během zimního období proběhnout 6 plesů.  Kraj bylpísemně požádán o dotaci na rekonstrukci části Besedního domu, která by měla být pronajataMuzeu Brněnska. Zatím se s touto variantou počítá, že by v suterénu bylo umístěnoMuzeum Brněnska a archiv města.
Další informace, kterou starosta poskytl, se týkala obecní stráže, která na území městapůsobí. Důvod, proč tato organizace ve městě je, je ten, že městská policie má dlouhodobýpodstav zaměstnanců a do výběrového řízení, které je vypsané, se zatím nikdo nepřihlásil.Kvůli problémům například na vlakovém nádraží, v parkovacím domě apod. byla najataobecní stráž, aby pomohla situaci ve městě řešit. Povedlo se to například u vlakovéhonádraží. V současné době se řeší situace kolem pomníku Jana Blahoslava.
Co se týče bentonitu, k tomu starosta řekl, že před třemi měsíci město zažádalo o trvalý odpiszásob Ministerstvo průmyslu a obchodu. Zatím není z ministerstva žádná odezva. Město takzatím stále musí platit závodního lomu. Po odepsání lomu se město této povinnosti zbaví.Poté dojde ke zrušení celé firmy BENTEX BOHEMIA s. r. o. Na Réně bylo vysázeno cca120 stromů a celá lokalita kolem lomu se revitalizuje.
Zahrádky na starém sídlišti koupil soukromý investor. S pozemky má nějaký podnikatelskýzáměr, který však musí být v souladu s územním plánem. Starosta navrhl, aby město podaložádost o změnu územního plánu na pozemky u rybníků. Vybudoval by se tam přívod vodya přípojky el. energie a po rozdělení by se tam vešlo cca 60 – 70 zahrádek. V současné doběmá tyto pozemky propachtované Moravský rybářský svaz.
Další informace se týkala jednání, které proběhne ve středu 15. listopadu a bude se týkatdostavby V. bloku JEDU.
Pan Skála navrhl změnit termín pracovní schůzky zastupitelů. Dále požádal, abyzastupitelům byla zaslána prezentace, kterou promítal Svazek a týkala se výstavbyfotovoltaické elektrárny. Důvodem, je, aby zastupitelé měli představu o tom, co se bude řešitna zasedání 4. prosince.Nakonec byl upraven termín pracovní schůzky zastupitelů:  Středa 22. 11. 2023 v 16.00hodin v horní zasedací místnosti.
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12.Rekapitulace usnesení přijatých na 6. veřejném zasedáníZastupitelstva města Ivančice konaném dne 13. listopadu 2023
– rekapitulace usnesení schvalujících:
Číslo usnesení: ZM/2023/6/131Zastupitelstvo města Ivančice určuje ověřovateli zápisu pana Radoslava Skálu a panaRostislava Štorka.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/132Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje rozšířený program jednání zastupitelstva.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/133Zastupitelstvo města Ivančice svěřuje Radě města Ivančice pravomoc rozhodovatv právních jednáních ve věci nabytí hmotné nemovité věci nebo práva stavby městemIvančice v dražbě, ve veřejné soutěži o nejvhodnější nabídku nebo jiným obdobnýmzpůsobem, v případech, kdy výše ceny předmětu dražby uvedená v dražebnívyhlášce nebo ve výzvě k podání nabídek je maximálně 2 000 000,- Kč. Nabytínemovitosti bude oznámeno na nejbližším zasedání zastupitelstva.

K jednotlivým dražbám budou přizváni všichni zastupitelé. Jednání budou probíhatv kanceláři starosty.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/134Zastupitelstvo města Ivančice žádá Svazek vodovodů a kanalizací o vyřazení bodu,týkajícího se doplnění Stanov Svazku vodovodů a kanalizací z programu Valnéhromady.

Zastupitelstvo města Ivančice ukládá zástupci města ve Svazku vodovodů akanalizací, vložit materiály týkající se doplnění Stanov do Konsiliáře a hlasovat otéto otázce až na základě usnesení zastupitelstva.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/135Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ust. § 14 zákona č. 565/1990 Sb., omístních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s ust. § 10 písm. d)a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve zněnípozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku č. …./2023, o místním poplatku zepsů.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/136Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ust. § 14 zákona č. 565/1990 Sb., omístních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s ust. § 10 písm. d)a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve zněnípozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku č. …./2023, o místním poplatku zpobytu.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/137Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ust. § 14 zákona č. 565/1990 Sb., omístních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s ust. § 10 písm. d)a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
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pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku č. …./2023, o místním poplatku zaobecní systém odpadového hospodářství.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/138Zastupitelstvo města Ivančice vydává na základě ustanovení § 10 písm. d)a ustanovení § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),ve znění pozdějších předpisů, a na základě ustanovení § 5 odst. 7 zákona č. 251/2016Sb., o některých přestupcích, ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznouvyhlášku č. …/2023, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 1/2022, o nočnímklidu, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 1/2023.
Číslo usnesení: ZM/2023/6/139Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje

A. Vstup města Ivančice jako člena do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIEse sídlem Hutní osada 14, 664 84 Zastávka, IČO:17747287, založenéhoza účelem společné realizace odpadového hospodářství a zavádění principůoběhového hospodářství do praxe s cílem uspořit prostředky a zefektivnit využitídotací.
B. Město Ivančice se stane členem Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIEudělením souhlasu všech dosavadních členů Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLOGIE na základě přihlášky, jejíž součástí je prohlášení města Ivančice,že přistupuje k Zakládací smlouvě a Stanovám Dobrovolného svazku obcí KTSEKOLGIE v posledním znění, které jsou přílohou tohoto usnesení.
C. Vstupní členský příspěvek do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIEve výši 50 000,- Kč.
D. Přihlášku města Ivančice do DSO KTS EKOLOGIE včetně přistoupení městaIvančice k Zakládací listině DSO a Stanovám DSO upravujících poměry v DSO.
E. Pověření starostovi p. Milanu Bučkovi k tomu, aby učinil za město Ivančice jako

člena DSO KTS EKOLOGIE veškerá právní jednání související se vstupemměsta Ivančice do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE a zastupovánímobce na členské schůzi Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE, na které
členové svazku udělí souhlas se vstupem města Ivančice do Dobrovolnéhosvazku obcí KTS EKOLOGIE.

F. Převod podílu Města Ivančice   ve společnosti KTS EKOLOGIE s.r.o. se sídlemHutní osada 14, 664 84 Zastávka, IČO: 28310942   na   Dobrovolný svazek obcíKTS EKOLOGIE za   cenu odpovídající peněžitému vkladu vloženémudo společnosti   KTS EKOLOGIE s.r.o., tedy za částku 50 000,- Kč (slovypadesát tisíc korun českých), dle Smlouvy splatných do 30 dnů ode dne podpisuSmlouvy o převodu podílu.
G. Text Smlouvy o převodu podílu, která je přílohou tohoto usnesení a zastupitelstvosouhlasí s jejím podpisem

Číslo usnesení: ZM/2023/6/140Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje rozpočtové opatření č. 15 dle návrhupředloženého Ing. Peškou.
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12.Závěr
Starosta poděkoval přítomným za účast a zakončil zasedání zastupitelstva v 18.00 hodin.
V Ivančicích dne 13. 11. 2023

…………………….. ..........…………………….Milan Buček Bc. Jaroslav Sojkastarosta místostarosta

……………………….. ………………………….Radoslav Skála Rostislav Štorkověřovatel ověřovatel

Zápis pořízen dne 13. 11. 2023, zapsala: Ing. Ivana KrejčováPříloha:  č. 1) Prezenční listina
č. 2) Rozpočtové opatření č. 15


